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Zápis ze 19. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Dolní Měcholupy 

konaného dne 29. 1. 2025 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Iveta Běhounková (TOP09), Michal Blažek (TOP09), Renáta Brožková (ODS), Jana 

Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Luděk Dostál (ODS) Jiří Jindřich (ODS), Vladimír Kuba (ODS), Richard 

Kužel (ODS), Libor Motlík (Pro), Martin Svoboda (Pro), Vladimír Študent (Pro), Petr Vltavský (ODS); Šárka 

Fořtová (tajemnice), Barbora Dubská (úřad), Martin Kembitzký (úřad), Marie Řiháčková (úřad) 

Omluveni: Marek Dědik (NO), Jan Rajnoch (NO) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 13 z 15 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 19. veřejném zasedání zastupitelstva městské části v mimořádném 

termínu a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

(audiozáznam 0:00:54; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni L. Dostál a L. Ježil 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Študent. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:01:37; stenozáznam str. 3) 

1. Rozpočet na rok 2025 

2. Areál Za Zastávkou – dlouhodobý pacht 

3. Dodatek k Memorandu s MČ Praha 22 

4. Směnná smlouva 

5. Různé 
 

Starosta otevřel rozpravu k programu. Nikdo z přítomných zastupitelů neměl připomínky k programu. 
 

O programu bylo hlasováno. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0.      návrh byl přijat 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

1. Rozpočet na rok 2025 (audiozáznam 0:02:58; stenozáznam str. 4) 

Předseda finančního výboru uvedl, že rozpočet na rok 2025 byl několikrát projednáván finančním výborem, který 

navržený rozpočet schválil a doporučil jeho schválení Zastupitelstvu. 
 

Diskuze (audiozáznam 0:03:36; stenozáznam str. 4): M. Svoboda, J. Jindřich, M. Slavíková 
 

Hlasováno: pro 12, proti 1, zdržel se 0. UZ 19/1  schváleno 

Pro: M. Blažek, I. Běhounková, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. 

Motlík, V. Študent, P. Vltavský 

Proti: M. Svoboda 
 

2. Areál Za Zastávkou – dlouhodobý pacht (audiozáznam 0:08:44; stenozáznam str. 5) 

Starosta krátce uvedl projednávaný bod a poděkoval komisi, která se podílela na vyhodnocení nabídek. Následně 

předal slovo panu Ing. Petru Pohlovi, Ph.D., znalci a certifikovanému odhadci, který byl jedním z členů hodnotící 

komise. Ing. Pohl informoval o postupu komise při posuzování nabídek podaných v rámci vyhlášeného záměru 

dlouhodobého pachtu. Komise posuzovala celkem tři nabídky, a to od společnosti AP TRUST a.s., BALLOON-

light-PRAHA spol. s.r.o. a SBEKO s.r.o.. Po důkladném vyhodnocení byla jako nejvýhodnější z ekonomického 

hlediska doporučena nabídka společnosti BALLOON-light-PRAHA spol. s.r.o..  
 

Diskuze (audiozáznam 00:11:46; stenozáznam str. 6): V. Kuba, P. Pohl, R. Brožková, M. Svoboda, J. Jindřich, 

V. Študent, L. Dostál, J. Doláková, L. Motlík, I. Běhounková, M. Radolf, M.Tyburec, L.Ježil, J. Brožek, O. Hrubý 
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Po dlouhé diskuzi starosta navrhl přestávku, která proběhla od 18:45 – 18:55 hodin. 

Po přestávce došlo k hlasování. 
 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0.  UZ 19/2  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

3. Dodatek k Memorandu s MČ Praha 22 (audiozáznam 1:05:00; stenozáznam str. 18) 
Starosta představil další bod jednání, týkající se memoranda o vybudování cyklostezky do Uhříněvsi. 

Memorandum bylo podepsáno na základě vzájemného zájmu propojit tyto dvě městské části. Městská část Praha 

22 získala dotaci na realizaci cyklostezky, avšak celkové náklady na výstavbu překročily původní odhady. Z 

tohoto důvodu je nezbytné zajistit spolufinancování a rozdělení dodatečných nákladů, které přesahují 

poskytnutou dotaci. 
 

Diskuse (audiozáznam 1:07:59; stenozáznam str. 19): V. Študent, M. Svoboda, L. Motlík 
 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 19/3  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

4. Směnná smlouva (audiozáznam 2:13:05; stenozáznam str. 21) 
Předkladatel informoval o majetkoprávním vypořádání území na hranici Štěrbohol a Dolních Měcholup. Uvedl, 

že v rámci tohoto procesu bylo odsouhlaseno provedení směny pozemků. Výbor pro územní rozvoj tuto záležitost 

projednal a se směnou souhlasil. Zároveň bude tímto krokem vyřešeno i duplicitní vlastnictví jednoho z 

dotčených pozemků. 
 

Diskuse (audiozáznam 1:17:38; stenozáznam str.21): L. Dostál, J. Jindřich 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0.  UZ 19/4  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

5. Různé 
 

➢ J. Jindřich (audiozáznam 1:19:58; stenozáznam str. 22) – mimořádný termín zastupitelstva 

➢ J. Brožek (audiozáznam 1:20:51; stenozáznam str. 23) – dotaz na bezpečnost a kamerový systém v DM 

Diskuze: P. Vltavský, J. Jindřich, J. Brožek, M. Svoboda 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:32:45; stenozáznam str. 25) – prostor pro MŠ A ZŠ Dolní Měcholupy 

Diskuze: J. Jindřich, M. Svoboda 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:38:00; stenozáznam str. 26) – RegioJet 

Diskuze: J. Jindřich, K. Tomíčková 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:39:30; stenozáznam str. 26) – nelegální autoservis 

Diskuze: J. Jindřich, K. Tomíčková, M. Kembitzký 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:42:16; stenozáznam str. 27) – parkovací místa u úřadu 

Diskuze: J. Jindřich, J. Doláková 

➢ L. Motlík (audiozáznam 1:47:46; stenozáznam str. 29) – účet na kontribuce 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:49:22; stenozáznam str. 30) – záznam ze zasedání zastupitelstva 

Diskuze: J. Jindřich, M. Svoboda 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:50:23; stenozáznam str. 30) – kaluže na Kutnohorské 

➢ Diskuze: J. Jindřich, M. Kembitzký, M. Svoboda 

➢ I. Běhounková (audiozáznam 1:50:23; stenozáznam str. 31) – parkování před domem seniorů, nelegální 

autoservis 

Diskuze: J. Jindřich, I. Běhounková, K. Tomíčková, M. Kembitzký, J. Brožek 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:58:49 ; stenozáznam str. 32) – Agility hřiště (Purina)  

Diskuze: J. Jindřich 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 2:00:49 ; stenozáznam str. 33) – DEVPRO - prodloužení předání budovy SK 

➢ Diskuze: J. Jindřich, V. Študent, Š. Fořtová 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 19:59 hodin. 
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Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 19/1-4 

ze dne 29. 1. 2025, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

 

Zapsala: M. Řiháčková 
 

 

Ověřovatelé: 

 
.........................................…... 

Ing. Luděk Dostál 

 
.........................................…... 

Ing. Luboš Ježil 

.........................................…... 

Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

MČ Praha-Dolní Měcholupy 

 
 


